



ECTA Round Dance Coordinator

Angela & Jochen Grob

e-mail: round-dance-Coordinator@ECTA.de

One event is over, the next one is around the corner !

Eine tolle Veranstaltung ist vorbei, die nächste steht vor der Tür !

Round Dance Festival and ...

Now the Round Dance Festival 2009 is history. It was a great weekend. To all of you who have not been there, let me tell you: you missed something. The organisation worked optimally, the workshops were great, the cuers on the program were in a good mood. Even the sun was shining.

I'd like to say a big "Thank you" to all parties concerned. To the Cuers who added something to the program and above all to the hosting club, the Sailor Shuffles. Many thanks for your efforts, we felt glad all over in Schwanewede.

... 50 Years ECTA

Now let's look ahead: the next highlight is around the corner. ECTA is celebrating its birthday and is inviting us to the Convention Dance in Suhl. With Curt and Tammy Worlock they asked one of the best teacher couples in Round Dance. We will have workshops in three different levels so that everybody can benefit from them. And there will be some surprises, but no more hints.

I hope to see you in Suhl !

Round Dance Festival und ...

So, nun ist das Round Dance Festival 2009 Geschichte. Es war ein tolles Wochenende ! Allen, die nicht da waren, kann ich sagen: Ihr habt etwas verpasst. Die Organisation hat bestens geklappt, die Workshops waren toll, die Programm-Cuer waren gut drauf. Sogar die Sonne hat geschienen.

Ich möchte allen Beteiligten noch mal ein ganz herzliches „Danke schön“ sagen. Den Cuern, die zum Programm beitragen haben, und vor allem auch dem veranstaltenden Club, den Sailor Shuffles. Vielen Dank für Eure Mühe, wir haben uns sehr wohl gefühlt in Schwanewede.

... 50 Years ECTA

Aber nun lasst uns nach vorne schauen: das nächste Highlight im Kalender steht vor der Tür. ECTA feiert Geburtstag und lädt uns alle zum Convention Dance nach Suhl ein. Mit Curt und Tammy Worlock hat ECTA eines der besten Teacher-Paare im Round Dance eingeladen. Wir haben Workshops in drei verschiedenen Leveln eingeplant, damit jeder davon profitieren kann. Außerdem wird es sicher einige Überraschungen geben, mehr wird nicht verraten.

Ich hoffe, wir sehen uns in Suhl !

Angela & Jochen Grob

ECTA Round Dance Coordinator

Saying of the month / Spruch des Monats

„Wir sollten mal darüber nachdenken, ob ein T-Shirt die passende Bekleidung für einen Jamboree-Floor ist.“

Angela & Jochen Grob, in: ECTA News, April 2009, S. 8